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Чланови Одбора Скупштине Србије за заштиту животне средине уверили су се данас на
састанку са градоначелником Београда Драганом Ђиласом да је дрворед у Булевару
краља Александра запуштен, оболео и у јако лошем стању.

  

Председник скупштинског Одбора за заштиту животне средине Чедомир Јовановић
изјавио је након састанка у Скупштини града да су им на увид стављени сви подаци на
основу којих су закључили да је дрворед платана у катастрофалном стању, као и да су
стручне службе прегледале свако дрво, па ће део бити сачуван, у потезу од Батутове до
улице Господара Вучића.

  

Јовановић и градоначелник Драган Ђилас саопштили су да ће дрворед бити замењен
новим стаблима, односно да неће бити посадјена млада стабла, већ дрвеће адекватне
висине.

  

О томе која врста дрвета ће бити посађена водиће се озбиљна расправа са стручњацима
и са грађанима, како нова стабла не би изазивала проблеме као што су алергије и
слично, казали су Јовановић и Ђилас, истичући да је потребно и обезбедити средства за
адекватан дрворед.

  

Јовановић је позвао грађане на разумевање и поновио да су платани у Булевару потпуно
уништени, а да ће у року од 180 дана бити засађен нови дрворед стабала пуног обима,
што повећава за 40 одсто трошкове реконструкције.

  

Ђилас је рекао да је за дрво обима 16 центиметара почетна цена 900 евра по комаду, а
обима од 20 центиметара око 1.500 евра и навео да ће сада сва документација дата
грађанима са којима ће се тражити решење о томе која стабла ће чинити дрворед у
будућем периоду.

  

Јовановић је рекао да проблем дрвореда у Булевару тражи дефинисање јасних
процедура и механизама да се избегну грешке које су довеле до уништења дрвореда у
булевару и додао да свако стабло заслужује поштовање.
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(Бета)
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